
Grundejerforeningen Kalvehave Færgegaard  
 
Referat af kort bestyrelsesmøde d. 13. april 2020 kl. 10:00  
Hos Peter Hofman-Bang, Ulvsundvej 8, 4771 Kalvehave. 
Til stede: Peter Hofman-Bang, Alex Jensen, Martin Sønderholm, Dorte Nielsen og Peter Tygesen 
(referent). 
 
Dagsorden  
1. Opfølgning på referat af bestyrelsesmøde 18. januar 2020 
2. Generalforsamling 2020 
3. Økonomi, herunder nyt kontingentopkrævningssystem samt regnskab og budget 
4. Hjemmesiden  
5. Grundejerforeningens faste anlæg: 

a. Veje 
b. Dræn 
c. Græsslåning 
d. Trapper, bænke og skraldespande 
e. Beplantningsbæltet og udsigtskiler 
f. Skræntbeplantning og stranden 
g. Badebro 
h. Sydsjællandsleden 

6. Bestyrelseshåndbog 
7. Eventuelt 
8. Næste møde 
 
Ad 1, Opfølgning på referat af bestyrelsesmøde 18. januar 2020:  
Der er ikke modtaget nogen reaktion fra kommune eller renovationsselskab på vore henvendelser 
om placering af skraldespande efter tømning. 
Enkelte grundejere har kommenteret referatet fra bestyrelsesmødet. 
 
Ad 2, Generalforsamling 2020 
Der er ikke indkommet forslag fra medlemmerne til generalforsamlingen inden fristen 15. marts. 
Revisorerne har godkendt regnskabet uden bemærkninger.  
Bestyrelsesmedlemmerne Alex Jensen og Peter Tygesen er på valg i år og er villige til genvalg. 
Suppleanterne er ikke på valg i år. 
Revisorerne Susanne Edvardsen og Marianne Damgaard samt revisorsuppleant Titi Hasselris er alle 
på valg i år.  
 
Generalforsamlingen planlagt til d. 8. maj kan ikke afholdes pga. de statslige tiltag mod Covid-19, 
hvorefter forbud mod forsamlinger større end 10 personer er gældende til og med d. 10. maj. For 
at overholde vedtægternes krav om afholdelse af generalforsamling i maj besluttede bestyrelsen 
at sigte på afholdelse af generalforsamling lørdag 30. maj kl. 10. Bestyrelsen vil vurdere 
situationen i takt med regeringens kommende udmeldinger. 
 
Alex udarbejder oplæg til plan for drænarbejder i de kommende år 



 
Ad 3: Økonomi, herunder nyt kontingentopkrævningssystem samt regnskab og budget 
Kasserer Alex Jensen redegjorde for, at omlægningen til nyt opkrævningssystem er tilendebragt. 
Foreløbig har 71 af foreningens 108 medlemmer tilmeldt sig betalingsservice i det nye system. Af 
de tilbageværende har de fleste betalt, og de andre rykkes for betaling. Alle restancer fra tidligere 
regnskabsår er indbetalt. 
  
Ad 4, Hjemmesiden: 
Historiske dokumenter er tilføjet. 
 
Ad 5, Grundejerforeningens faste anlæg: 

a. Veje: Grusdepotet har modtaget en leverance af knust asfalt. Reparation af Birkevej indledes 
snarest. 
b. Dræn: Stoppet dræn på Egevej åbnet ved spuling.  
c. Græsslåning: Der vil blive foretaget høslæt i juni ved hesteejer fra Viemose samt almindelig 
slåning senere ved foreningens foranstaltning. 
d. Trapper, bænke og skraldespande: Intet at bemærke. 
e. Beplantningsbæltet og udsigtskiler: Der er foretaget beskæring af tre udkigskiler. Pris 4.000 
kr. Beplantningsbæltet vil evt. skulle lodret beskæres. Et ”udragende træ” nord for Hasselvej 
beskæres nu. 
f. Skræntbeplantning og stranden: Formand og kasserer gennemgår snarest stranden for           
farbarhed. 
g. Badebro: Der er indkøbt nye pæle. 
h. Sydsjællandsleden: Der er opsat persontæller ved indgang til skoven. Bestyrelsen besluttede 
at rette henvendelse til kommunen om den meget grove grusbelægning på den senest anlagte 
del af stien fra Ny Pilevej til skoven, som har medført, at brugere har trådt et parallelt spor i 
græsset. 

 
Ad 6, Bestyrelseshåndbog 
Formanden fremlagde revideret 5. udkast, som blev kommenteret og revideres løbende. 
 
Ad 7, Eventuelt 
Stormen i marts var specielt hård ved Bøgevej, hvor den væltede større træer på tre grunde. 
 
Grundejerforeningen har fra organisationen Bo Trygt (TrygFonden og Realdania mfl.) modtaget 
tilbud om oplysning om indbrudssikring. Bestyrelsen sørger for links til dette på hjemmesiden. 
 
Ad 8, Næste møde 
Afholdes umiddelbart før generalforsamlingen.  


